
Aan de Voorzitter van de Gemeenteraad van Haarlem

Haarlem 20 juli 2017 

Geachte voorzitter van de raad,

Met dit schrijven verzoeken wij u om een extra gemeenteraadsvergadering, inzake de 

herinrichting Friese Varkenmarkt.

Het gehele dossier rondom de Friese Varkenmarkt is inmiddels het niveau van de 

commissie beheer ontstegen. Wat begon als onregelmatigheden bij het voorlopig ontwerp, 

monde uit in een debacle waar zowel de leefbaarheid, de brandveiligheid en de 

geloofwaardigheid van de gemeente Haarlem in het geding zijn gekomen. Daarbij heeft het 

college verwijtbare fouten gemaakt in de informatievoorziening naar de raad. Meer dan 

genoeg reden op dit met de hele Haarlemse volksvertegenwoordiging te bespreken.

Wij vertrouwen er op dat u deze raadsvergadering, ingevolge artikel 17 lid 2 van de 

gemeentewet, op een redelijke termijn na het reces bijeen zult roepen.

Hoogachtend,


